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Beste bridger bij GSV, 

Met deze nieuwsbrief wil het bestuur van de bridge de leden graag informeren over 

belangrijke zaken en ontwikkelingen (de vorige nieuwsbrieven zijn nog te lezen 

via deze link). 

 

In deze nieuwsbrief: 

1. Vergadering van het bestuur en de wedstrijdleiders. 

2. Aanpassing aan de bridgezaal. 

3. Stepbridge bij GSV. 

4. Bridgeweekend 2020 verplaatst naar 2021. 

5. Overzicht reacties op de gestelde vragen. 

6. Tot slot: vragen en/of opmerkingen. 

 

1. Vergadering van het bestuur en de wedstrijdleiders. 

Op 10 augustus heeft het bestuur van de bridge 

vergaderd en op 19 augustus heeft het bestuur samen 

met de wedstrijdleiders vergaderd, ook was een 

delegatie uit het verenigingsbestuur aanwezig, en de 

voorzitter van de klaverjas, met name voor het 

agendapunt opening seizoen 2020-2021. 

Uiteraard was er al regelmatig contact tussen bestuur 

en wedstrijdleiders via de mail en telefoon. Nu waren we 

allemaal weer fysiek bij elkaar; natuurlijk met in achtneming van alle maatregelen. 

Op de agenda van de 19e stonden veel onderwerpen, maar is de opening van het seizoen 

2020-2021 het belangrijkste onderwerp. 

Bij de discussie hierover zijn de reacties op de ingevulde vragenlijst betrokken (zie punt 5 

verderop in deze nieuwsbrief voor de resultaten van de gestelde vragen). 

Wat is er nu concreet afgesproken: 

Mede gezien de ontwikkelingen en de aanscherping vanuit de overheid hebben we unaniem 

besloten om vooralsnog het fysieke bridgen uit te stellen tot 1-1-2021. We beseffen ons 

maar al te goed dat dit een zéér vervelende beslissing is, die we helaas noodgedwongen 

hebben moeten nemen. We hadden al erg veel voorbereidingen gedaan om te kunnen gaan 

starten, maar de recente ontwikkelingen, zoals het beperkt ontvangen van bezoek thuis, 

hebben ons genoodzaakt om het starten uit te stellen. 

Uit informatie van de NBB blijkt dat er slechts 150 clubs van de 1.000 bij de NBB 

aangesloten clubs wel gaan starten met fysiek bridgen. 

Ook in het district Kennemerland zullen de districtscompetities NIET voor 1 januari 2021 

starten. 

https://www.nbbclubsites.nl/club/6005/nieuws/1122416
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Het bridgen via Stepbridge gaat wel door (zie hierover verder in deze nieuwsbrief). Ook is 

gesproken over de gevolgen voor de hoogte van de contributie voor komend seizoen. 

Afgesproken is dat de sectie bridge hierover binnenkort een voorstel maakt naar het 

verenigingsbestuur van GSV, waarna een besluit wordt genomen en de rekeningen 

verstuurd worden. U wordt hierover uiteraard tijdig geïnformeerd. 

Ook is afgesproken dat we aangesloten blijven bij de Nederlandse Bridge Bond (NBB), 

omdat we ‘zowel in goede, als in slechte tijden’ onze betrokkenheid willen tonen en als 

praktisch punt hierdoor gebruik kunnen blijven maken van onder andere Stepbridge voor 

GSV. Ook blijft u dan maandelijks het bridgeblad ontvangen. 

 

Op de NBB-site staat ook veel nieuws over Corona in relatie tot het 

bridgen, klik of druk hier om dat te bekijken. 

 

Verder is besloten om de jaarlijkse kampioenendrive in november niet te laten plaatsvinden, 

de kampioenen krijgen wel van hun wedstrijdleider de hierbij behorende ‘versiersels’. 

De lentedrive blijft vooralsnog wel op de kalender staan. 

 

2. Aanpassing in de bridgezaal. 

Zoals al in eerdere nieuwsbrieven vermeld is de bridgezaal onder handen genomen. Zo is 

alles weer fris geschilderd en is er een hypermodern ventilatiesysteem geïnstalleerd. 

Achter het gebouw staat deze installatie 

(zie foto) en in de bridgezaal komt een aan- 

en afvoersysteem van verse lucht. Het 

systeem wordt ruim voordat er gebridged 

gaat worden aangezet zodat bij 

binnenkomst het zuurstofgehalte op peil is 

voor iedereen. Per 10 minuten is de ruimte 

1 keer volledig van verse buitenlucht 

voorzien. Ook het filtersysteem is van 

hoge klasse, minimaal wordt er 80% 
fijnstof gefilterd. 

 

 

Het plaatsen hiervan had redelijk wat 

voeten in de aarde: 

https://www.bridge.nl/coronamaatregelen/
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Van binnen ziet het plafond van de speelzaal er nu zo uit: 

 

 

 

De zaal is geschilderd, de verlichting is aangepast, dus technisch is alles in orde. 

En nogmaals; we hadden heel graag weer met elkaar in deze mooie zaal willen gaan 

bridgen, maar zoals eerder vermeld, zijn de huidige risico’s, waar de vereniging dan voor 

verantwoordelijk is, te groot om weer te gaan beginnen. Laten we hopen dat het vooruitzicht 

de komende maanden positief gaat worden. 

 

3. Stepbridge bij GSV. 

 

Wat wel gewoon door blijft gaan is het Stepbridge. Wekelijks op 

dinsdagmiddag en de woensdagavond spelen veel leden van GSV 

met- en tegen elkaar via GSV Stepbridge. Hierdoor zijn we toch met 

bridgen bezig, houden het clubgevoel warm en is er wat gezonde 

spanning door de competitie. Zo proberen we bij GSV elkaar betrokken te houden. 

 

Ook, mede naar aanleiding van de uitslag van de enquête, houden we het op twee 

speelmomenten, dinsdagmiddag en de woensdagavond en hopen we dat meer leden zich 

gaan aansluiten. 

Meedoen is iedere keer geheel vrijblijvend, u mag één of twee keer per week meedoen, een 

keer overslaan is geen probleem. Alleen als u mee wil doen moet u zich aanmelden. Er 

wordt ook nog een competitiestand bijgehouden! 
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Meedoen is tot het eind van 2020 helemaal GRATIS!!! 

 

Heeft u nog NIET meegedaan met Stepbridge bij GSV en wilt u dat wel, klik dan hier om een 

mail te sturen naar John van der Meer, hij geeft dan verdere uitleg en instructie. 

Voor overige informatie stuur een mail naar één van de twee begeleiders van 

GSV Stepbridge. 

Ries van Zoelen (woensdagavond):  klik of druk hier voor een mail naar Ries. 

John van der Meer (dinsdagmiddag):  klik of druk hier voor een mail naar John. 

 

De GSV Stepbridge competitiestand staat op de GSV-site wordt 

bijgehouden door Hans van Eeken. 

 

Wilt u de wekelijkse uitslagen en de stand van de serie van GSV Stepbridge nog even 

bekijken? Klik of druk dan hier. 

 

4. Bridgeweekend 2020 verplaatst naar 2021. 

De commissie heeft in samenspraak met de 

wedstrijdleiding al eerder besloten om (helaas) 

het weekend van 9 oktober weer uit te stellen. 

In overleg met het hotel De Bergse Bossen 

hebben wij het weekend van 9 oktober kunnen 

verschuiven naar het volgend jaar: 

26 t/m 28 maart 2021 

 

5. Overzicht reacties op de gestelde vragen. 

  

Zoals al eerder vermeld zijn het bestuur en de wedstrijdleiders al 

enige tijd druk bezig om te kijken naar de mogelijkheden om weer te 

gaan bridgen per 1 september. Dit doen we in goed overleg met het 

verenigingsbestuur van de omnivereniging van GSV en de beheerder 

van onze speellocatie. 

Op 1-8 is aan alle leden via de mail een vragenlijst gestuurd om deze 

reacties mee te kunnen nemen in de vergadering van 19-8. 

Zo kregen we een beeld van de leden met betrekking tot de bereidheid om weer te gaan 

bridgen en om mogelijk aan Stepbridge bij GSV mee te gaan doen. 

De mail is naar 443 leden gestuurd (10 leden van de 453 hebben geen emailadres). 

mailto:jjmvandermeer@planet.nl?subject=Graag%20wil%20ik%20meedoen%20met%20Stepbridge%20en%20ontvang%20dan%20verdere%20instructie
mailto:jjmvandermeer@planet.nl?subject=Graag%20wil%20ik%20meedoen%20met%20Stepbridge%20en%20ontvang%20dan%20verdere%20instructie
mailto:riesvanzoelen@gmail.com?subject=Informatie%20over%20Stepbridge
mailto:jjmvandermeer@planet.nl?subject=Informatie%20over%20Stepbridge
https://www.nbbclubsites.nl/club/6005/pagina/1114197
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Op 14-8 waren er 328 reacties ontvangen, dat is 73,8%.Tel hierbij op dat echtparen 

waarschijnlijk de vragenlijst één keer ingevuld hebben. De reacties zijn daarom zeer 

representatief te noemen. 

Dat de betrokkenheid van de leden groot is blijkt wel uit het feit dat in de eerste drie 

dagen er maar liefst al 235 reacties ontvangen waren (53%)! 

 

Iedereen die de vragenlijst ingevuld heeft wordt hartelijk bedankt!!! 

 

Hieronder staan per vraag de gegeven antwoorden (het invullen was anoniem). 
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6. Tot slot: vragen en/of opmerkingen. 

We stellen het fysiek bridge dus uit tot 1-1-2021, we rekenen erop dat 

velen lid blijven, we zijn tenslotte een vereniging. Over de hoogte van de 

contributie zijn we nog in gesprek met het bestuur van de omnivereniging 

GSV. 

Heeft u een vraag of een suggestie of wilt u gewoon iets melden aan ons? 

Alles is welkom, dus stuur gewoon een mail naar ons centrale emailadres 

GSVbridge@ziggo.nl. 

Die mail komt dan terecht bij de webmaster, Jos Stevens. Hij zal of de vraag beantwoorden, 

of doorsturen naar het betreffende bestuurslid of wedstrijdleider. 

 

We hopen u met deze nieuwsbrief weer geïnformeerd te hebben. 

 

Met vriendelijke groet, 

Bestuur GSV Bridge: 

John van der Meer  voorzitter 

Astrid van der Weiden secretaris 

Cees van der Meer  penningmeester 

Mary van der Vis-Melsen ledenadministratie en coördinator cursussen 

Jos Stevens   webmaster, PR en communicatie 

Website: www.nbbclubsites.nl/club/6005 

Mail:  GSVbridge@ziggo.nl 

 

mailto:GSVbridge@ziggo.nl
http://www.nbbclubsites.nl/club/6005
mailto:GSVbridge@ziggo.nl

